
Referat fra Brugerrådsmødet d. 26. november 2018 

 

Deltager: Ingelise, Mette, Asta, Carsten, Rasmus, Lilian, Kirsten, Poul Henning, Minna, Bente, Flemming og 

Birgit. 

 

1) Ingelise gav et kort oplæg om brugerrådet arbejde og gennem gik hovedpunkter af konceptet. 

Der blev femført et synspunkt om utilfredshed om den måde huset fungerer på – dette debatteres 

under mødet og brugerrådet vil være opmærksom på dette. 

Personales ressourcer er primært rettet mod fysisk aktivitet og de kreative varetages primært af de 

frivillige. 

 

2) Der er nedsat under valg:  Ferie/udflugt – Lilian, Poul Henning, Kirsten, Flemming. 

Fest/Kuppel – Asta, Bente, Minna, Rasmus 

Bladet- Flemming, Carsten Kirsten og Lilian  

Der arbejdes på at to blade bliver til et. 

 

 

3) Der laves en arbejdsplan ang. Gløgg ugen af Mette. 

4) Flemming og Lilian holder møde med Lotte ang. Søndagsspisning snarest muligt. 

5) Der snakkes om at der skal nogle arrangementer klar i de forskellige udvalg til næste møde så der 

kan lægges et forårsprogram. 

Næste møde d. 11/12 kl. 13,00 


